

Title (en)

Display of the curtain type.

Title (de)

Bandanzeigegerät.

Title (fr)

Afficheur à bande.

Publication

**EP 0253033 A1 19880120 (FR)**

Application

**EP 86401571 A 19860715**

Priority

EP 86401571 A 19860715

Abstract (en)

A display (12) comprises a curtain carrying a series of visual messages, stretched between two rollers (5, 9) around which it is wound, the rollers being rotatably mounted in parallel in a frame (1), and a synchronous drive mechanism (18) for the two rollers. The drive mechanism comprises a toothed belt or chain (21) driven by a motor (19) and interacting with a first toothed pulley (22) which is keyed in rotation on the first roller (5) and a second toothed pulley (23) mounted idly on the second roller (9) to which it is connected by elastic means (25) which compensate the curtain tension as a function of the varying diameter of the roller caused by the winding of the curtain. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un afficheur à bande (12) comprend une bande portant une série d'informations visuelles et tendue entre deux rouleaux (5, 9) sur lesquels elle s'enroule, les rouleaux étant montés parallèles à rotation dans un châssis (1), et un mécanisme d'entraînement synchrone (18) des deux rouleaux. Le mécanisme d'entraînement comprend une courroie crantée ou chaîne (21) entraînée par un moteur (19) et coopérant avec une première poulie dentée (22) calée en rotation sur le premier rouleau (5) et une deuxième poulie dentée (23) montée folle sur le second rouleau (9) et reliée à celui-ci par des moyens élastiques (25) de compensation de la tension de la bande en fonction de la variation du diamètre du rouleau résultant de l'enroulement de la bande.

IPC 1-7

**G09F 11/29; G09F 11/295**

IPC 8 full level

**G09F 11/29** (2006.01); **G09F 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 11/29** (2013.01); **G09F 2011/0072** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 688696 A 19300827 - GENERARE DES PLANS INDICATEURS
- [A] FR 334671 A 19031229 - JOHN DAWSON SMITH [US]
- [A] US 4110925 A 19780905 - STRAND NEAL T, et al
- [A] US 3803582 A 19740409 - HENDERSON C, et al
- [A] GB 2114355 A 19830817 - FORECOURT SUPPORT LTD

Cited by

FR2712719A1; FR2700218A1; EP0402494A1; ES2094075A1; EP0848367A1; FR2756403A1; WO9848399A1; WO9016055A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0253033 A1 19880120; EP 0253033 B1 19920129; AT E72353 T1 19920215; DE 3683771 D1 19920312; FR 2576128 A1 19860718; FR 2576128 B1 19870703**

DOCDB simple family (application)

**EP 86401571 A 19860715; AT 86401571 T 19860715; DE 3683771 T 19860715; FR 8500594 A 19850116**